

No. 4806. INTERNATIONAL AGREEMENT ON OLIVE OIL, 1956, AS AMENDED BY THE PROTOCOL OF 3 APRIL 1958<sup>1</sup>

N° 4806. ACCORD INTERNATIONAL SUR L'HUILE D'OLIVE, 1956, MODIFIÉ PAR LE PROTOCOLE DU 3 AVRIL 1958<sup>1</sup>

---

NOTIFICATION by FRANCE

By a communication received on 16 January 1963, the Permanent Representative of France to the United Nations requested the Secretary-General to take note, in his capacity as depositary of the International Agreement on Olive Oil, of the fact that France recognized the independence of Algeria by the declaration of 3 July 1962 and that the obligations which it assumes under the above-mentioned Agreement are accordingly modified.

---

NOTIFICATION de la FRANCE

Par une communication reçue le 16 janvier 1963, le Représentant permanent de la France auprès des Nations Unies a prié le Secrétaire général de bien vouloir prendre note, en sa qualité de dépositaire de l'Accord international sur l'huile d'olive, du fait que la France a reconnu l'indépendance de l'Algérie par la déclaration du 3 juillet 1962 et que les obligations qu'elle assume aux termes de l'Accord susmentionné se trouvent en conséquence modifiées.

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 336, p. 177; Vol. 340, p. 424; Vol. 341, p. 421; Vol. 354, p. 432; Vol. 376, p. 455, and Vol. 435, p. 364.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 336, p. 177; vol. 340, p. 424; vol. 341, p. 421; vol. 354, p. 433; vol. 376, p. 455, et vol. 435, p. 364.